
 Protokoll styrelsemöte 2023-10-11 kl 19.00, Varvet. 

 Närvarande: Håkan, Bo, Jocke, Lars, Danne 

 1.  Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat. 

 2.  Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställs. 

 3.  Föregående protokoll 
 Föregående protokoll fastställs. 

 4.  Ekonomisk rapport 
 Bosse drar senaste ekonomirapporten. 

 Ekonomin är god. 

 Den ekonomiska rapporten fastställs. 

 5.  Register/Hemsida/Facebook 
 2 medlemmar har lämnat. Båda knotplatser. 

 1 medlem har valt att inte betala fakturan och kommer därför, i enlighet med klubbens 

 stadgar, att uteslutas. 

 Kassören skickar mail och meddelar att medlemskapet upphört. 

 6.  Varvet 
 Vinterställning på varvet och vad som ska göras diskuteras. 

 Bland annat inkommande vatten båthus och bryggan, färg, högtryckstvätt osv. 

 Dessa och liknande ärenden hanteras av de som ej deltagit på arbetsdag. 

 Hur fungerade headset? Bra, men det kommer kräva radiodisciplin/utbildning 

 för att fungera optimalt då det är flera parter med på samtalen. 

 TV ska monteras, men det blir efter att taket är målat. Plats för TV ej beslutad ännu. 

 Mötet diskuterar presenningarna för båthusen där flera börjat gå sönder. 

 Ansökan om bygdemedel kan vara lämpligt. Även SBU kan möjligen stötta. 

 Allmäna arvsfonden. Fler? Mötet beslutar att Jens Jonsson och Joakim Svedberg tar 

 ansökan om bidrag vidare. Ansökan om bygdemedel skall vara inlämnad senaste den 

 31/10. 



 Vidare diskuteras redovisning av förra omgångens bygdemedel. 

 Det behövs inte någon separat redovisning. De “hör av sig” om de anser att något 

 känns oklart och behöver redovisas i form av kvitton och fakturor. Mötet beslutar att 

 digitalisera dessa kvitton och fakturor för att förenkla när de eventuellt ska 

 presenteras. Drive kan användas för detta. Kassören ska ta fram alla kvitton. 

 Det finns ungefär 5000kr kvar av bidragspengarna som ska användas för ny belysning 

 till klubbhuset. Taket måste dock göras klart först. 

 Ordningen i båthuset diskuteras. 

 Mötet beslutar att listan med synpunkter på båthus ska gås igenom. 

 Det ska tas upp med båthusägarna som ska få chansen att åtgärda funna brister. 

 2st trailers, Busterbåt och hopptorn står och skräpar på området. 

 Dessa måste flyttas. 

 Joakim presenterar utkast  instruktioner kring sjö- och torrsättning. 

 Mötet konstaterar att instruktionerna håller rätt nivå och att arbetet 

 kan fortsätta. 

 7.  Klubben 
 Svar enkät SBU 

 Kassören sammanfattar enkätsvaren för mötet. 

 Man kan konstatera att det är många tveksamma och vet ej svar kring vad unionen 

 gör. Regionalt och lokalt är vetskapen bättre. Det är troligt att det kommer att 

 innebära förändringar nationellt och att det kommer att leda till ett ökat 

 informationsflöde från unionen och ut till klubbar och medlemmar. 

 Mötet eller styrelsen behöver inte göra mer i detta ärende. 

 Avfallsplan. Nya regler som gäller sommarhamnar med minst 25 båtar. Det gäller inte 

 varvsanläggningar. Mötet bestämmer att styrelsen ska läsa igenom dokumenten och 

 se om man kommer till den slutsatsen att detta inte rör oss. Främst då vi inte har 

 någon hamn. 

 BAS-kurs den 28/10. Mötet konstaterar att det blir overkill för oss just nu att gå 

 denna utbildning. Utbildning kan troligen skräddarsys för oss då en av våra 

 medlemmar är utbildare i systemet. 



 8.  PåG 
 Online-version är igång och används. Styrelsen har tillgång. 

 Den har uppdaterats med ett antal punkter under sittande möte. 

 9.  Övriga frågor 
 Möteslista för 2024 skapas. Sekreteraren fixar. 

 Kassören föreslår att man inför arbetslag istället för nuvarande system med varvschef. 

 Arbetslagen ansvarar för varsina år. Båthus 1-8, 9-17, 18-25, 19-34. 

 Dokument med dessa tankar presenteras för hemtagning, fundering och vidare 

 diskussioner inför årsmötet. 

 Kassören presenterar ett förslag till regeländring för Frösö Båtklubb. 

 Denna skall tas med, funderas kring och diskuteras på nästa möte den 231122. 

 10.  Nästa möte 
 22 november i Bikupan på Kyrkgatan. 


